
 Memo 
 
 
  

Van Kenmerk 

Burgemeester 69260 

  

Aan Kopie aan 

Raad Michiel van Poorten 

  

Datum Onderwerp 

22 februari 2018 Raadsvragen GroenLinks over uitspraak inzake 

paramotor 

 

 

 

De fractie van GroenLinks heeft mij raadsvragen gesteld naar aanleiding van de uitspraak van de 

Rechtbank Gelderland d.d. 29 januari 2018 in de zaak tegen de heer J. Bechthold. De rechtbank 

Gelderland heeft overwogen dat de terreinen waarvan de heer Bechthold met een paramotor wil 

opstijgen, kunnen worden aangemerkt als luchthaven als bedoeld in de Wet luchtvaart. Bedoelde 

terreinen zijn het gebied binnen hoek Polderweg en Unksepad te Oosterbeek (Uiterwaarden) en de 

gebieden ten Oosten en ten Westen van de Fonteinallee 22 te Doorwerth. De uitspraak van de 

rechtbank houdt in dat de burgemeester bevoegd is te beslissen op de aanvraag van de heer 

Bechthold en niet de provincie Gelderland.  

 
Vraag 1 
Bent u van plan in beroep te gaan bij de Raad van State tegen de uitspraak van de Rechtbank? 

 

Antwoord 

Ja  

 

Vraag 2 

Bent u het met ons eens dat het merkwaardig is dat gemotoriseerde voertuigen op de grond niet 

toegestaan zijn in de uiterwaarden, maar een gemotoriseerde deltavlieger er wel mag opstijgen en 

landen? 

 

Antwoord 

Het is niet aan de gemeentelijke bestuursorganen om regels te stellen over gemotoriseerde 

luchtvaarttuigen. Ik zal in hoger beroep aanvechten dat de aangevraagde terreinen voor paramotor 

gebruik, waaronder de uiterwaarden, kunnen worden aangemerkt als luchthaven. 

 

Vraag 3 

Gaat u deze overwegingen meenemen bij de afwegingen en gaat u aansluiting zoeken bij het beleid 

van de provincie Gelderland. 

 

Antwoord 

De rechtbank heeft overwogen dat er bij een verklaring van geen bezwaar sprake is van een ander, 

beperkter beoordelingskader dan bij een TUG-ontheffing. Naar mijn oordeel kan de status van 

‘natuurgebied’ niet worden betrokken bij de inhoudelijke beoordeling.  

 

Vraag 4 

Bent u bereid om op korte termijn met het ministerie van Verkeer en Waterstaat in contact te 

treden om over deze ‘paramotor-regeling’ overleg te voeren en de tekortkomingen in deze 

regelgeving naar voren te brengen? 
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Antwoord 

Hiertoe ben ik bereid. 

 

Vraag 5 

De afwegingen om een VVGB al dan niet te verlenen, hebben betrekking op de openbare orde en 

veiligheid. De Omgevingswet geeft meer gereedschappen om als gemeente natuurgebieden te 

beschermen tegen bijvoorbeeld geluidsoverlast. Bent u bereid dit te regelen in de Omgevingsvisie? 

 

Antwoord 

De Omgevingswet treedt de komende jaren nog niet in werking. Het is nu te vroeg om de 

toekomstige regelingen in de Omgevingswet (die overigens nog niet duidelijk zijn) te kunnen 

beoordelen. Het is aan de gemeenteraad om te zijner tijd daarover te besluiten bij het opstellen 

van de Omgevingsvisie. 


